
Punt 13 Aanvullend budget renovatie Raadhuis, vragen van D66/GL voor veegrondje en 
beantwoording college. 

 Hebben we het goed begrepen dat de aanbestedingen nog moeten plaatsvinden?
Reactie: Het daadwerkelijk in opdracht geven van de AV middelen en asbest moet 
nog worden uitgevoerd; er is tenslotte nog geen goedkeuring door de Raad, dit is nog 
niet aanbesteed. Er zijn al wel meerdere  offertes aangevraagd bij specialistische 
partijen die deze werken en diensten kunnen leveren. 

 Wie is verantwoordelijk voor de projectbegeleiding audiovisuele inrichting, zodat 
zaken goed worden afgeleverd, hiervoor moet wel voldoende expertise zijn.

 En maakt de projectleider audiovisuele middelen deel uit van het bouwteam?
Reactie: De benodigde AV middelen zijn in samenwerking met de griffie, architect, 
gebouwbeheer en specialist op het gebied van AV middelen omkaderd. Voor deze 
omkaderde uitgangspunten zijn de daarvoor benodigde aansluitingen door de 
architect, de specialist en gebouwbeheer vastgelegd op de tekeningen. Zowel de 
architect als gebouwbeheer nemen deel aan de bouwteamvergaderingen. Daarmee 
is de uitwerking geborgd richting de aannemer. 

 Is er ruimte voor lokale ondernemers?
Reactie: Qua AV middelen is dat lastig. Binnen de gemeente Heerde zijn geen 
aanbieders van deze AV middelen. Is een zeer specifieke branche. Voor het saneren 
van het asbest wordt na vrijkomen van het budget wel een lokale partij geselecteerd. 
Overigens heeft deze lokale partij al een overeenkomst met de bouwkundig 
aannemer.

 Welke gevolgen heeft de 1.5. economie voor de tijdelijke huisvesting en de inrichting 
van het nieuwe raadhuis? En heeft het thuiswerken van de griffie en anderen nog tot 
nieuwe inzichten geleid?
Reactie: Hoewel de uitwerking van de 1,5 meter economie nog moet plaatsvinden 
(het MT verkent  bijv. a.s. woensdag de mogelijke impact (effecten en kansen) voor 
het ambtelijk apparaat), is op voorhand het beeld dat de gemeentewerf in 
combinatie met de Zwolseweg  als tijdelijke locaties voldoende potentieel 
ruimtebeslag biedt. Overigens zullen wij zolang er de opdracht ligt zoveel mogelijk 
thuis te werken, de tijdelijke locaties niet hoeven te gebruiken.
De gevolgen van een 1,5 meter economie op de inrichting van het nieuwe raadhuis 
zullen wij eveneens moeten verkennen. Dit doen we tezamen in goed overleg met de 
klankbordgroep, die op alle  inrichtingsvragen reflecteert en adviseert.

 Is een opdracht verstrekt aan het bouwteam om nog eens goed te kijken naar 
bovenstaande punten
Reactie: het bouwteam gaat over het verder uitwerken tussen opdrachtgever en 
opdrachtnemer van het bouwplan, begroting, de in de aanbestedingsprocedure 
genoemde risico’s en kansen.


